
Transkrypcja XXVI sesji Rady Miejskiej w Krobi,  

zwołanej na dzień 28 października 2020 roku 

 

   

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Szanowni Państwo, serdecznie witam na XXVI sesji Rady Miejskiej w Krobi. Witam Państwa 

Radnych, witam Pana Burmistrza wraz ze współpracownikami, witam Pana Mecenasa. 

 

Pozwólcie Państwo, że przedstawię porządek dzisiejszej sesji. 

 

-  punkt 1 otwarcie i sprawdzenie obecności Radnych i w tym momencie stwierdzam, że mamy na sali 

13 Radnych, w związku z czym Rada jest władna podejmować uchwały na dzisiejszej sesji,   

- punkt 2 - przedstawienie porządku obrad, 

- punkt 3 - przyjęcie protokołów z XXIV i XXV sesji,  

- punkt 4 - informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym, 

- punkt 5 -  sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym, 

- punkt 6 - rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie  przyznania  stypendiów Rady Miejskiej  

dla uczniów za wybitne osiągnięcia pozaszkolne,  

- punkt 7 – rozpatrzenie projektu uchwały w  sprawie  uchwalenia „Programu współpracy  Gminy 

Krobia z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  na 2021 rok”,         - 

punkt 8 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji  w roku 

2019 Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014-2020, 

- punkt 9 - rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Krobia do 

Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej, 

- punkt 10 – rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości zabudowanej położonej w Pudliszkach, 

- punkt 11 - rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi  

Gostyńskiemu,                                                                                                                                                           - 

punkt 12 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/143/2019 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gostyńskiemu,                                                                                                                                                               - 

punkt 13 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości, 

- punkt 14 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od środków transporotowych, 

- punkt 15 – rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/148/2019 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krobia  na lata 2020 – 2030,                                                          

- punkt 16 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy  Krobia 

na rok 2020, 

- punkt 17 - informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 

Radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych przez zastępcę 

burmistrza, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz 

osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza, 

- punkt 18 - informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia oraz planów                         

finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2020 roku, 



- punkt 19 -  wolne głosy i wnioski,                                                                                                     - 

- punkt 20 -  zakończenie. 

Tak przedstawia się porządek dzisiejszej sesji. Czy Państwo Radni lub Państwo na sali chcieliby 

wprowadzić do porządku obrad sesji jakieś propozycje zmian? Nie widzę.  Ogłaszam przerwę  

w obradach wynikającą z problemów technicznych.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Szanowni Państwo zakończyliśmy przerwę. Wracamy do kontynuowania obrad. 

 

W punkcie 3 przyjęcie protokołów z XXIV i XXV sesji. Protokoły były wyłożone w biurze Rady, 

mogliście Państwo się z nimi zapoznać. Czy ktoś z Państwa chciałby zgłosić jakieś uwagi do 

protokołów? Nie widzę, w związku z tym przejdziemy do dwóch głosowań. Głosowanie pierwsze 

w tym punkcie przyjęcie protokołu z XXIV sesji. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

protokołu XXIV sesji? Proszę o podniesienie ręki, naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymał? Stwierdzam, że 13  głosami „za” protokół z XXIV sesji został przyjęty. 

Głosowanie protokołu z XXV sesji. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego protokołu? 

Proszę podniesienie ręki, naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Stwierdzam, że 13 głosami „za” protokół z XXV sesji został przyjęty. 

 

W punkcie 4 informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. Szanowni Państwo otrzymaliście na tablety informację o działaniach,  

które podejmowałem między sesjami. Prosiłem żeby zapoznać się z tą z tą informacją.  

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zgłosić zapytanie? Nie widzę związku z tym przechodzimy 

do kolejnego punktu. 

 

W punkcie 5 sprawozdanie z działalności Burmistrza, które również otrzymaliście Państwo 

radni na tablety. Pan Burmistrz jest obecny na sesji, jeżeli ktoś z Państwa chciałby zapytać             

o któryś z punktów sprawozdania? Nie widzę zgłoszeń w związku z tym zamykam ten punkt. 

 

W punkcie 6 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej 

dla uczniów za wybitne osiągnięcia pozaszkolne. Szanowni Państwo, w pierwszej kolejności,             

w związku z obradami nad tym projektem uchwały, proszę o zabranie głosu Przewodniczącą 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych radną Genowefę Skrobałę w celu wyrażenia opinii 

komisji na temat projektu. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Genowefa Skrobała  

Przy obecności wszystkich członków komisji powyższy projekt uchwały zaopiniowano 

pozytywnie.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo Pani Przewodniczącej. Szanowni Państwo kto z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie? Otwieram dyskusję. Dziękuję, przechodzimy do głosowania. 

Uchwała Nr XXVI/204/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2020 r.                               

w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za wybitne osiągnięcia 

pozaszkolne. Kto jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, 

że 13 głosami  „za” uchwała została podjęta. 

  

W punkcie 7 rozpatrzenie  projektu uchwały w  sprawie  uchwalenia „Programu współpracy  

Gminy Krobia z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  



na 2021 rok”. Szanowni Państwo, w pierwszej kolejności w związku z obrazami nad tym 

projektem uchwały proszę o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych radną Genowefę Skrobałę w celu wyrażenia opinii komisji na temat projektu.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Genowefa Skrobała:  

Przy obecności wszystkich członków komisji powyższy projekt uchwały zaopiniowano 

pozytywnie.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo Pani Przewodniczącej. Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos                              

w przedmiocie projektu uchwały? Nie widzę w związku z tym zamykam dyskusję nad projektem. 

Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr XXVI/205/2020 Rady Miejskiej                                    w 

Krobi z dnia 28 października w sprawie uchwalenia programu współpracy gminy Krobia                      

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w artykule 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały? Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 13 głosami „za” uchwała 

została podjęta.  

 

W punkcie 8 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji           

w roku 2019 Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014-2020. 

Szanowni Państwo, w pierwszej kolejności w związku z obrazami nad tym projektem uchwały 

proszę o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Oświaty i Spraw Społecznych radną 

Genowefę Skrobałę w celu wyrażenia opinii komisji na temat projektu. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Genowefa Skrobała:  

Przy obecności wszystkich członków komisji powyższy projekt uchwały zaopiniowano 

pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję Pani Przewodniczącej.  Szanowni Państwo, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos w przedmiocie projektu uchwały? Nie widzę w związku z tym zamykam dyskusję nad 

projektem. Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr XXVI/206/2020 Rady Miejskiej                             

w Krobi z dnia 28 października 2020 roku w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji                       

w roku 2019 Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014-2020. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały? Proszę o podniesienie ręki, naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 13  głosami „za” uchwała 

została podjęta. 

 

W punkcie 9 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Krobia  

do stowarzyszenia gmin przyjaznych energii odnawialnej. Szanowni Państwo w związku  

z obradami nad projektem uchwały proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy radnego Hieronima Urbańskiego o wyrażenie opinii komisji na temat projektu. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Hieronim Urbański: 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo, opinia komisji rolnictwa jest 

pozytywna - 6 głosów „za”.                                                                                                                                  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Otwieram dyskusję nad projektem uchwały.  

Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę,  w związku z tym zamykam dyskusję. 

Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr XXVI/207/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                     

28 października 2020 roku w sprawie przystąpienia Gminy Krobia do Stowarzyszenia Gmin 

Przyjaznych Energii Odnawialnej. Proszę o podniesienie ręki, naciśnięcie przycisku tych                         



z Państwa, którzy są za podjęciem uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, 

że 13 głosami „za” uchwała została podjęta.  

 

W punkcie 10 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości zabudowanej położonej w Pudliszkach. Szanowni Państwo          

w związku z obradami nad projektem uchwały proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa  

i Rozwoju Gminy radnego Hieronima Urbańskiego o wyrażenie opinii komisji na temat 

projektu. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Hieronim Urbański: 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo, opinia komisji rolnictwa jest 

pozytywna - 6 głosów „za”.                                                                                                                                  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Bardzo dziękuję Panu Przewodniczącemu. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos   

w przedmiocie projektu uchwały? Otwieram dyskusję, nie widzę związku z tym zamykam 

dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr XXVI/208/2020 Rady Miejskiej w Krobi z 

dnia 28 października 2020 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości zabudowanej położonej w Pudliszkach. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały? Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku.                  

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 13 głosami „za” uchwała została podjęta.  

 

W punkcie 11 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

powiatowi gostyńskiemu. Pozwolę sobie zabrać głos w imieniu przewodniczącego komisji 

budżetu z tego względu, że dzisiaj na komisji budżetu nie byli obecni przewodniczący tej komisji, 

dlatego prowadziłem obrady i wyrażę opinię komisji, która była pozytywna - 4 głosami „za”. 

Otwieram dyskusję nad projektem. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, 

związku z tym zamykam dyskusję. Uchwała Nr XXVI/2092020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 

28 października 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi gostyńskiemu. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? Proszę o podniesienie ręki, naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że  13 głosów „za” uchwała 

została podjęta. 

 

W punkcie 12 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/143/2019 

Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 grudnia 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Gostyńskiemu. Tak jak w poprzednim punkcie wyrażę opinię komisji budżetu, która 

jest pozytywna - 4 głosami „za”. Posiedzenie komisji budżetu odbyło się w dniu dzisiejszym 

przed sesją. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w przedmiocie projektu 

uchwały? Nie widzę, w związku z tym zamykam dyskusję. Przechodzimy  

do głosowania. Uchwała Nr XXVI/210/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/143/2019 

Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 grudnia 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Gostyńskiemu. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały? Proszę                           

o podniesienie ręki, naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, 

że 13 głosami „za” uchwała została podjęta. 

 

W punkcie 13 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. Jak w przypadku poprzednich uchwał finansowych opinia komisji budżetu 

na temat projektu jest pozytywna - 4 głosami „za”.  Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w przedmiocie projektu uchwały? Nie widzę, zamykam dyskusję. Przechodzimy  

do głosowania. Uchwała Nr XXVI/211/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 

2020 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. Kto z Państwa 



Radnych jest za podjęciem tej uchwały? Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku. Kto 

jest przeciw? Kto się wstrzymał? Rozumiem, że pani radna Izabela Pazoła „wstrzymuję się”. 

Stwierdzam, że 12 głosami „za” uchwała została podjęta, przy jednym głosie wstrzymującym. 

 

W punkcie 14 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych. Podobnie jak przy rozpatrywaniu uchwał finansowych wyrażam 

pozytywną opinię komisji budżetu na temat projektu - 4 głosami „za” została dzisiaj opinia 

podjęta. Czy ktoś Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę związku z tym zamykam 

dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr XXVI/212/2020 Rady Miejskiej w Krobi z 

dnia 28 października 2020 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? Proszę  

o podniesienie ręki, naciśnięcie przycisku, Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, 

że  13 głosami „za” uchwała została podjęta. 

 

W punkcie 15 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/148/2019 

Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2020-2030. Również w tym wypadku wyrażam 

opinię komisji budżetu, która jest pozytywna - 4 głosami „za” do uchwały                                      i 

autopoprawki do projektu uchwały. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos 

przedmiocie projektu czy autopoprawki? Nie widzę, w związku z tym zamykam dyskusję. 

Przechodzimy w pierwszej kolejności do głosowania autopoprawki. Autopoprawka do uchwały 

Nr XXVI/213/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2020 roku                     w 

sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/148/2019 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 grudnia 2019 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2020-2030. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem  autopoprawki? Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?  Stwierdzam, że autopoprawkę przyjęto 13 

głosami „za”. Głosowanie uchwały. Uchwała Nr XVI/213/2020 Rady Miejskiej   w Krobi z dnia 

28 października 2020 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/148/2019 Rady Miejskiej w 

Krobi z dnia 18 grudnia 2019 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia 

na lata 2020-2030. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały? Proszę o podniesienie 

ręki, naciśnięcie przycisku, Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że  13 głosami 

„za” uchwała została podjęta. 

 

W punkcie 16 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Krobia na rok 2020. Podobnie jak w poprzednich punktach opinia komisji budżetu jest 

pozytywna    na temat o projektu uchwały i autopoprawki, które zostały zaproponowane. Czy 

ktoś Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę,  w związku z tym zamykam dyskusję. 

Przechodzimy do głosowania w pierwszej kolejności nad autopoprawką. Autopoprawka  

do uchwały Nr XXVI/214/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 października 2020 roku                  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2020. Kto z Państwa Radnych jest 

za podjęciem autopoprawki? Proszę o podniesienie ręki, naciśnięcie przycisku. Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 13 głosami „za” autopoprawka została przyjęta. 

Głosowanie uchwały. Uchwała Nr XXVI/214/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 

października 2020 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2020 Kto 

z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały? Proszę o podniesienie ręki, naciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że  13 głosami „za” uchwała 

została podjęta. Dziękuję państwu za zrealizowanie bez problemów wszystkich projektów 

uchwał.  



W punkcie 17 informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych 

przez Radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 

zastępcę burmistrza, sekretarza, skarbnika, kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, 

oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. Analizę oświadczeń 

majątkowych Radnych przeprowadziłem w dniu 1 września w Urzędzie Miejskim w Krobi. 

Oświadczenia złożono na podstawie artykułu 24h ustawy o samorządzie gminnym. 

Stwierdziłem, że wszystkie oświadczenia od pań i panów radnych zostały złożone 

 w wymaganym przez ustawę terminie do 31 maja według stanu na dzień 31 grudnia 2019 roku. 

Analizując  porównywałem oświadczenia na dzień 31 grudnia oraz kopię zeznań  

o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym PIT z treścią świadczeń złożonych 

oświadczeń złożonych na dzień 31 grudnia 2018 roku wraz z kopiami zeznań  o wysokości 

osiągniętego dochodu w roku podatkowym PIT. Nie stwierdziłem podania w świadczeniach 

nieprawdy lub zatajenia prawdy. W oświadczeniach określono majątek wspólny małżonków  

i majątek odrębny. Chciałbym wyrazić opinię na temat oświadczeń majątkowych,  

które złożyliśmy wspólnie z burmistrzem na ręce Wojewody Wielkopolskiego. W związku  

z tym, że nie zostały one w żaden sposób zakwestionowane zostały w całości przyjęte jako 

prawidłowe. Panie Burmistrzu prosiłbym o przedstawienie informacji złożonych 

oświadczeniach. 

 

Burmistrz Krobi Łukasz Kubiak:  

Osoby zobowiązane do złożenia oświadczeń złożyły je w wymaganym ustawowo terminie. 

Podczas analizy oświadczeń dokonano porównania z treścią poprzednio złożonych oświadczeń. 

Poddano analizie wszystkie rubryki dokumentów, co do spełnienia kryteriów staranności, 

rzetelności i kompletności ich wypełniania. Nie stwierdziłem żadnych nieprawidłowości według 

załączonego wykazu osób, które oświadczenia majątkowe winny składać. Otrzymaliśmy także 

informację Naczelnika Urzędu Skarbowego w Lesznie,  

że wpłynęły 2 oświadczenia majątkowe za 2019 rok, w których nie stwierdzono 

nieprawidłowości. Również wpłynęło pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gostyniu.                         

W części analizy dotyczącej oświadczeń pracowników funkcyjnych Urzędu Miejskiego  

w Krobi złożono 13 oświadczeń, gdzie  w jednym oświadczeniu w przypadku jednego 

kierownika jednostki organizacyjnej stwierdzona była drobna nieprawidłowość, która została 

poddana korekcie i przekazana do Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gostyniu. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panie Burmistrzu za złożoną informację. 

 

W punkcie 18 informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy Krobia oraz planów 

finansowych gminnych instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku. Podczas posiedzenia 

Komisji wspólnych mieliśmy okazję wysłuchać sprawozdania złożonego przez pana Skarbnika 

Gminy Krobia. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze  

doprecyzowania? Czy ktoś zgłasza pytania dotyczące informacji? Teraz jest możliwość zadania 

pytań. Nie widzę zgłoszeń. W związku z tym przechodzimy do realizacji kolejnego punktu. 

 

W punkcie 19 wolne głosy i wnioski. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. Proszę 

bardzo pan radny Sławomir Gembiak. 

 

Panie przewodniczący, panie burmistrzu, panie i panowie radni. Jako mieszkaniec Gminy 

Krobia jestem zainteresowany tym co się dzieje w gminie. Wczoraj w Krobi było wydarzenie, 

którego byłem świadkiem, powtarzam byłem świadkiem, nie był uczestnikiem spaceru kobiet                      



i społeczeństwa ulicami Krobi. Nie chcę tutaj zajmować się przedmiotem tego spaceru czyli 

aborcją oraz orzeczeniem Trybunału Konstytucyjnego. Natomiast mam takie przemyślenia  

i takie pytania, które kieruje do Państwa a nie oczekując teraz odpowiedzi. Jak ma się ten 

spacer rozumiem, że to był spacer, na który nie trzeba było mieć żadnego zezwolenia, żadnych 

stosownych dokumentów. Ponieważ był to spacer, aczkolwiek widziałem to spacer środkiem 

ulic Krobi  dużego tłumu. Cała ulica była zajęta. Trochę dziwny spacer. Ale jak się ten spacer 

i tą ogromną ilością ludzi wczoraj na ulicach Krobi ma do obecnej sytuacji sanitarnej w Polsce. 

Bardzo mnie to zastanawia. Następna rzecz, która mnie bardzo zastanawia będąc świadkiem 

wczorajszego spaceru, jak się mają argumenty wykrzykiwane przez tłum w sposób wulgarny, 

nie będę tutaj cytował. Jak się to wszystko ma do wychowania dzieci i młodzieży,  

a patrząc na ten tłum, który wczoraj spacerował po ulicach Krobi. Przekrój tego to były  

od dzieci w wózkach do osób starszych, według mnie z przewagą młodzieży. Dlatego zadaję 

pytanie. Jak wychowanie młodzieży jak się to ma do wychowania, do uczenia demokracji. 

powtarzam demokracji, nie swawoli tylko demokracji. Jak się to ma do dyskutowania  

na nurtujące nas wszystkich problemy? Te myśli nurtują mnie od wczoraj, od wczorajszego 

marszu? 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

 

Dziękuję bardzo. Rozumiem, że pan nie oczekuję odpowiedzi od burmistrza i bardziej to 

chodziło refleksję.  Jeśli  tak, to dziękuję bardzo. Czy ktoś Państwo Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos? Nie widzę, w związku z tym zamykam punkt nr 19.  

 

Punktu 20 - zakończenie.  

 

Dziękuję wszystkim Państwu, którzy przygotowali dzisiejszą sesję. Dziękuję oczywiście 

Państwu Radnym za podjęte uchwały. Zamykam XXVI sesję Rady Miejskiej w Krobi.  

 


